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适逢感恩节，拜谢恩情当主张；昔年滴水恩，没齿都难忘。今朝常忆起，铭恩于心上；短信不在有多长，感激之意当奉上；愿你感恩节快乐幸福，开心健康。以下是为您整理的《感恩节英语祝福语句子》，供大家参考。>【篇一】 1、愿你有个美好的感恩节! May ...
适逢感恩节，拜谢恩情当主张；昔年滴水恩，没齿都难忘。今朝常忆起，铭恩于心上；短信不在有多长，感激之意当奉上；愿你感恩节快乐幸福，开心健康。以下是为您整理的《感恩节英语祝福语句子》，供大家参考。
>【篇一】
1、愿你有个美好的感恩节!
May you have a wonderful thanksgiving!
2、感恩节里更加爱你。
Love you more on Thanksgiving Day.
3、感恩节请不要暴饮暴食。
Please don\'t eat too much at Thanksgiving.
4、我真的希望你能来过感恩节。
I really want you to be here for Thanksgiving.
5、今天是感恩节，我要对你说我爱你。
Today is Thanksgiving Day, I want to tell you that I love you.
6、虽然感恩节你不能和我们在一起，但是我们会想念你的。
You can\'t be with us on Thanksgiving, but we\'ll miss you.
7、感谢有你，我真诚的朋友!
Thank you, my sincere friend!
8、我只想与你共度感恩节。
I just want to spend Thanksgiving with you.
9、在这个家人团聚的节日里，见不到你，我会很难过。
In this family reunion holiday, I can not see you, I will be very sad.
10、希望我们共度的第一个感恩节将成为我们回忆里最美好的时光。
The first Thanksgiving we hope to spend together will be the best time in our memory.
11、感恩节里尽情享受快乐吧。
Happy Thanksgiving day.
12、盼望能和你一起共度感恩节。
Hope to spend Thanksgiving with you.
13、感恩节要说我们都爱你们。
Thanksgiving Day to say we all love you.
14、感恩节快乐！
Happy thanksgiving!
15、在感恩节，我们要想到那些不幸的人们。
On Thanksgiving Day, we have to think of those unfortunate people.
16、今天是感恩节，衷心祝福你!
Today is Thanksgiving Day, I sincerely wish you!
17、没有你的感恩节像缺了点什么。
There\'s nothing missing from your Thanksgiving Day.
18、感恩节是一年中的节日。
Thanksgiving is the best holiday of the year.
19、好好享受美味的感恩节火鸡吧!
Enjoy the delicious Thanksgiving turkey!
20、愿你有个美好的感恩节！
May you have a wonderful thanksgiving!
>【篇二】
1、在感恩节，衷心地祝福你们。
On Thanksgiving Day, I sincerely wish you.
2、感谢有你，我真诚的朋友！
Thank you, my sincere friend!
3、感恩节里献上最诚挚的祝福。
The best wishes for Thanksgiving.
4、感恩节是一年中的节日。
Thanksgiving is the best holiday of the year.
5、盼望能和你一起共度感恩节。
Hope to spend Thanksgiving with you.
6、愿你有个美好的感恩节！
May you have a wonderful thanksgiving!
7、我爱吃，所以我爱过感恩节。
I love to eat, so I love thanksgiving.
8、好好享受美味的感恩节火鸡吧!
Enjoy the delicious Thanksgiving turkey!
9、没有你的感恩节像缺了点什么。
There\'s nothing missing from your Thanksgiving Day.
10、没有你，感恩节就不会一样了。
Thanksgiving just won\'t be the same without you.
11、感恩节是一年中最美好的日子。
Thanksgiving Day is the best day of the year.
12、希望你吃过晚饭后有感恩的心情。
I hope you have a feeling of gratitude after dinner.
13、今天是感恩节，我要对你说我爱你。
Today is Thanksgiving Day, I want to tell you that I love you.
14、这是我们第一次不在一起过感恩节。
This is the first time we\'re not together for Thanksgiving.
15、虽然感恩节你不能和我们在一起，但是我们会想念你的。
You can\'t be with us on Thanksgiving, but we\'ll miss you.
16、希望你吃过感恩节晚餐后能生出点感恩之情。
I hope you can give birth to a feeling of gratitude after Thanksgiving dinner.
17、我会回家过感恩节，所以请留点儿火鸡给我。
I\'ll be home for Thanksgiving, so save a little turkey for me.
18、家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
Family reunion holiday, can not see you, I will feel sad.
19、这将是我们第一次不在一起过感恩节。
This will be the first time we\'re not together for Thanksgiving.
20、感恩节快乐，我的朋友!
Happy Thanksgiving, my friend!
>【篇三】
1、我不知道说什么才好，除了谢谢。感谢的话毋宁多言，总之，你是我一生的知己好友！
I don\'t know what to say except thank you. Thank you more than words, in a word, you are my life\'s confidant and friend!
2、亲爱的，我在想你，想给你一个感恩节的拥抱！还有一个感恩节的暖吻！祝你感恩节快乐！
Honey, I\'m thinking of you, I want to give you a Thanksgiving hug! And a warm Thanksgiving kiss! Happy Thanksgiving!
3、欢乐总是太短，寂寞总是很长，我原想收获一缕春风，你却给了我整个春天，亲爱的，想你！
Joy is always too short, loneliness is always long, I wanted to harvest a wisp of spring breeze, but you gave me the whole spring, dear, miss you!
4、感谢天，感谢地，感谢命运让我在人世间认识你；你的情，你的意，我将永远铭记在心里。
Thank God, thank earth, thank fate for letting me know you in the world; your feelings, your meaning, I will always remember in my heart.
5、谢谢上天让那么多人进出我的生命，没有他们，我的生命不会越来越完整。
Thank God for letting so many people in and out of my life. Without them, my life would not be more and more complete.
6、我的灵魂是您净化的，我的天空是你支撑的，老师我一定要给您一片蓝天。祝您幸福健康！
My soul is purified by you, and my sky is supported by you. Teacher, I must give you a blue sky. Wish you happiness and health!
7、感谢一路有您，感谢我们相扶相携走过的快乐时光。这份友谊我会永远铭记在心，感恩在心！
Thank you all the way. Thank you for the happy time we have spent together. This friendship I will always remember in my heart, gratitude in my heart!
8、让我怎样感谢你，当我走向你的时候，我原想收获一缕春风，你却给了我整个春天！
How can I thank you? When I came to you, I wanted to harvest a wisp of spring breeze, but you gave me the whole spring!
9、感恩像一条隐形的链子，绑住了人和人的内心。即使拉得在长，在远，也可以感受到对方的心。
Gratitude is like an invisible chain that binds people and their hearts. Even if pulled long, far away, you can feel the other side\'s heart.
10、很感激你，正式因为你一直以来的容忍和提拔，才有我今天在公司的成绩，谢谢你！
Thank you very much. Thanks for your tolerance and promotion all the time, I have made great achievements in the company today. Thank you!
11、感谢你关切地注视我在人生道路上不断迈进，用友谊启发我对未来的追求。
Thank you for watching me move forward in my life with concern and inspiring me to pursue the future with friendship.
12、捧一缕阳光，感谢太阳的照耀。抓一把清土，感谢大地的宽广。盛一杯溪水，感谢江河的流淌。
Hold a ray of sunshine and thank the sun for shining. Grasp a handful of clean earth and thank the vastness of the earth. Thank you for the flow of the river.
13、感恩是一种美德；感恩更是一则芬芳的誓言；感恩是一种幸福；感恩更是一个永恒的支点。
Gratitude is a virtue; gratitude is a fragrant oath; gratitude is a happiness; gratitude is an eternal fulcrum.
14、活在世上，我们应该学会感恩。学会了感恩，你才会体会到幸福，你才会体会到快乐。
To live in the world, we should learn to be grateful. Learn to be grateful, you will experience happiness, you will experience happiness.
15、生命中有许多值得感谢，感谢困难给予我拼搏的勇气，感谢挫折给予我坚韧的力量。
There are many things to be thanked for in life. Thank difficulties for giving me the courage to struggle, and thank setbacks for giving me the strength to persevere.
16、我支持你，今天你不仅是在正确的轨道上。你的课程设置为我们其余的。我很感激！
I support you. Today you are not only on the right track. Your curriculum is for the rest of us. I\'m very grateful!
17、如果你希望成功，当以恒心为良友，以经验为参谋，以谨慎为兄弟，以希望为星光。
If you want to succeed, you should use persistence as your good friend, experience as your reference, prudence as your brother and hope as your star.
18、谢谢你帮我，祝你快乐，愿你岁岁平安，事事如意，我不知道说什么才好，除了谢谢。
Thank you for helping me. I wish you happiness. I wish you peace and prosperity all the year round. I don\'t know what to say except thank you.
19、岁月流逝，真情依在；百里之隔，隔却不断；长夜漫漫，星光闪闪；真心祈祷，左右陪伴。
Years go by, true feelings are there; miles apart, but not ceaseless; long nights, stars shining; sincere prayer, left and right company.
20、当我们采摘丰收果实的时候，您留给自己的是粉笔灰染白的两鬓白发。向您致敬，敬爱的老师！
When we harvest fruits, you leave yourself chalk gray-dyed white sideburns. Salute you, dear teacher!
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